
anonymizováno 

Z á p i s  

č. 18 
 

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo ve středu 21.4.2021 
v 17:00 hodin v kinosále  

 
Přítomno: 16 
Omluven:  Mgr. Magda Kolářová 
Hosté: 3   
 
1. Zahájení 
2. Přivítání přítomných 
3. Schválení programu jednání 
4. Jmenování ověřovatelů zápisu 
5. Schválení zápisu z jednání zastupitelstva města dne 17.2.2021 
6. Zpráva o činnosti rady města za období od 15.2.2021 do 29.3.2021 
7. Finanční situace města k 15.4.2021 
8. Daňová výtěžnost k 31.3.2021 
9. Poskytované půjčky z FRB na rok 2021 
10.Dodatek ke smlouvě o půjčce z FRB 
11.Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci 
12.Dispozice s majetkem města 
13.Prominutí nájemného 
14.Odpady za rok 2020 
15.Roční zpráva o kvalitě poskytovaných vodohospodářských služeb 
16.Zpravodaj Technických služeb Malá Haná s.r.o. 
17.Zpráva o činnosti městské policie za únor a březen 2021 
18.Různé 
19.Diskuse 
20.Závěr     
 
Technická poznámka: Hlasování: pro – proti – zdržel se hlasování 

 
Ad 1, 2) Zahájení, přivítání přítomných  

     Schůzi v 17:00 hod zahájila pí starostka, přivítala přítomné. Osmnácté  jednání 
zastupitelstva města bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích za 
přítomnosti 16 členů zastupitelstva města, tzn., že je přítomna nadpoloviční většina členů a tím 
je zastupitelstvo města schopno právoplatně se usnášet. Omluveni jsou Mgr. Magda Kolářová. 
Zapisovatelkou je určena pí Jitka Látalová, pracovnice MěÚ Velké Opatovice 
 
Ad 3) Schválení programu jednání 

     pí starostka seznámila přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 21.4.2021 
     
Usnesení: 18/2021/3: Zastupitelstvo města schvaluje program MZ dne 21.4.2021 
Hlasování:  16 – 0 – 0   
   
Ad 4) Jmenování ověřovatelů zápisu  

     pí starostka – ověřovatele zápisu jmenuji PhDr. Jarmilu Smetanovou a Ing. Milana Mazuru  
 



 
Usnesení: 18/2021/4: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu PhDr. Jarmilu 
Smetanovou a Ing. Milana Mazuru                     
Hlasování: 15 – 0 – 1     
 
Ad 5) Schválení Zápis z jednání zastupitelstva města dne 17.2.2021 

     pí starostka – zápis a usnesení č. 17 z jednání MZ dne 17.2.2021 ověřili Mgr. Magda 
Kolářová a p. Jiří Špaček bez připomínek 
 
Usnesení: 18/2021/5: Zastupitelstvo města schvaluje zápis a usnesení č. 17 z jednání MZ dne 
17.2.2021 bez připomínek 
Hlasování:   16 – 0 – 0  
 
Ad 6) Zpráva o činnosti rady města od 15.2 do 29.3.2021  

     pí starostka – materiály zastupitelé obdrželi v elektronické podobě. Některé body jednání 
MR pí starostka objasnila:  
 
AlzaBox je samoobslužná schránka, která slouží k vyzvednutí objednaného zboží na Alza.cz a 
u partnerských e-shopů a doručovatelů např. Zásilkovna  a další. Je bezpečný, ideální pro 
zákazníky, kteří preferují bezkontaktní nákup. Doručení je rychlé, nejpozději do druhého dne, 
vyzvednutí během chvilky, nečeká se ve frontě. Dostupnost schránek je 24 hodin, 7 dní v týdnu. 
Zde vidíte jeho umístění a předpokládanou vizualizaci. Pronajatá plocha činí 5 m2. Je uzavřena 
nájemní smlouva. 
 
Vedení města dlouhodobě připravuje rekonstrukci venkovního sportoviště u ZŠ. Projekt I. etapy 
byl dokončen v roce 2020 a byla podána žádost o dotaci, se kterou jsme byli úspěšní. Dne 
1.4.2021 byla tato rekonstrukce zahájena a v rámci I. etapy bude realizováno: příprava území, 
odvodňovací systém, podkladní vrstvy s použitím štěrkodrtí, umělý vodopropustný povrch (tzv. 
tartan) v sektoru běžecké dráhy a oválu, sektor skoku do dálky a vrhu koulí, zpevněné 
přístupové plochy se schodišti a rampou, záchytné oplocení, sportovní vybavení, mobiliář, 
drobné terénní úpravy aj.  Zhotovitelem této rekonstrukce je vítěz výběrového řízení společnosti 
VYSSPA Sports Technology s.r.o. Plzeň s celkovými náklady na stavbu ve výši 6,347.417,- Kč 
vč. DPH. Přislíbená výše dotace z Ministerstva pro místní rozvoj (Podpora rozvoje regionů 
2019+) je v maximální výši 3,808.450,- Kč vč. DPH (60%). Rekonstrukce I. etapy bude 
dokončena do konce července tohoto roku. Vedení města již připravuje projektovou 
dokumentaci na dokončení celého sportoviště u ZŠ, tzv. II. etapu. A pokud budou možnosti 
čerpání dalších dotací, tak se pokusí je opět využít. 
 
V březnu byla podaná žádost o dotaci na MMR pro akci Rekonstrukce vnitřních rozvodů 1. MŠ 
a rekonstrukce sociálního zařízení v pavilonu C ZŠ V. Opatovice. Dotační titul umožňoval 
podat v jedné žádosti 2 projekty. Vedení města toho chtělo využít, protože rozvody v obou 
případech nejsou v dobrém technickém stavu, projekty jsou nachystané a je možnost čerpat 
dotace. Rozpočtové náklady obou těchto akcí jsou ve výši 25 mil. Kč, dotace by měla být v max. 
výši 70 %.  
 

Dne 13.4.2021 byla uzavřena smlouva s vítězem výběrového řízení, tedy se zhotovitelem 
stavby RD Hliníky. Jedná se o stavební společnost BS-IMEX, spol. s r.o. Zvonařka 16, Brno. 
Po dokončení stavby bude připraveno zájemcům o stavbu rodinných domků 18 plně 
zasíťovaných stavebních parcel a jedna parcela pro občanskou vybavenost (obchod aj.). Každá 
stavební parcela bude osazena přípojkou elektrické energie, vody, splaškové kanalizace, plynu 



a kabelové televize. Jednotlivá stavební místa budou připojena na místní komunikaci šíře 5,5 
m a chodníky šíře 1,5 m. Součástí stavby jsou i sadové úpravy veřejných ploch a mobiliář. 
Chodníky jsou osvětleny veřejným osvětlením. Celá nově vznikající oblast je dopravně řešena 
jako obytná zóna s právem přednosti chodců.  Průměrná velikost stavebních parcel je 750 m2, 
stavební parcely nejsou identické. Šířka uliční fronty na jednu parcelu je 17 - 22 m (šířka 
stavební parcely z pohledu ulice). Základní terénní úpravy pozemků byly provedeny před 
dvěma roky. Předpokládaná doba dokončení stavebních prací je do listopadu letošního roku. 
Vedení města předpokládá prodej stavebních parcel od podzimu letošního roku. V současné 
době město připravuje podklady pro stanovení prodejní ceny stavebních parcel, podmínky 
zastavitelnosti parcel. Na výstavbu inženýrských sítí je možné čerpat dotace. Minulý týden byla 
podána žádost o dotaci na MMR. Současně s výstavbou inženýrských sítí bude provedena 
rekonstrukce čerpací stanice v lokalitě RD K Čihadlu. Na tuto kanalizační čerpací stanici bude 
nově připojena lokalita RD Hliníky. Předpokládané celkové investiční náklady na výstavbu 
inženýrských sítí dle smlouvy o dílo včetně rekonstrukce čerpací stanice jsou ve výši 
23.232.000,- Kč vč. DPH. Tato částka ale není konečná, do investice vstupuje spousta dalších 
nákladů např. výkupy těchto pozemků, náklady na projektovou dokumentaci, poplatky, odvody 
za odnětí půdy ze zemědělského půdního fondu pod budoucí komunikací, již provedené terénní 
úpravy, náklady na stavební dozor a koordinátora BOZP aj.  V případě úspěšně získané dotace, 
město na výstavbu stavebních parcel může získat částku 80.000,- Kč na 1 stavební parcelu. 
Občané a zájemci budou včas informováni o podmínkách prodeje těchto stavebních parcel a o 
podmínkách a termínu podání žádosti. Již evidovaní zájemci o tyto parcely budou úřadem 
vyzváni k potvrzení zájmu. 
 
Město Velké Opatovice vlastní nákladní vozidlo Multicar M26 – třístranný sklápěč. Stáří 
vozidla je 24 let, čemuž odpovídá četnost a finanční náročnost jeho oprav. V lednu proběhla 
STK na tomto vozidle. Motor vozidla vykazuje velké opotřebení a je již problém splnit 
předepsané emisní limity. Proto se vedení města rozhodlo pořídit nový stroj, který v budoucnu 
toto vozidlo nahradí. Na začátku dubna město pořídilo vozidlo typu Multicar M31C vč. 3 
kontejnerů za cenu 1.500.000,- Kč, rok výroby 12/2015. Vozidlo s kontejnery bude mít pro svou 
práci lepší využití, tedy rozmístění kontejnerů a jejich svážení přímo z místa činnosti 
zaměstnanců města (sečení, stavební práce apod.). 
 
Usnesení:18/2021/6: Zastupitelstvo města  bere na vědomí předložené zápisy a usnesení RM 
č. 66 až 69 a schvaluje činnost rady od 15. 2. do 29.3.2021 
Hlasování: 16 – 0 - 0  
 
Ad 7) Finanční situace města k 15.4.2021 

     Pí starostka:  
 
Finanční situace města k 15.4.2021: 
Peněžní zůstatky na bankovních účtech:            37.161.940,14 Kč  
Stav pokladny:                142.211,00 Kč 
Nesplacený úvěr:      29.999.999,00 Kč  
 
Usnesení: 18/2021/7: Zastupitelstvo města bere na vědomí finanční situaci města ke dni 
15.4.2021 
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 
 

 



 

Ad 8) Daňová výtěžnost k 31.3.2021 

     Pí starostka: 
 
Stav výběru daní k 31.3.2021 je ve výši 12.761.278,19 Kč.  Ve srovnání se stejným obdobím 
loňského roku jde o snížení výběru daní o 598.453,44 Kč.  Jedná se především o snížený výběr 
daně z příjmu fyzických osob a DPH.  Naopak u daně příjmu právnických osob je mírný nárůst. 
V 16. týdnu by měl být vyplacen kompenzační bonus za bonusové období od 1. února 2021 do 
31. března 2021, ze které byly dané příspěvky obcím vypočteny. Město Velké Opatovice by 
mělo získat částku kolem 158.000,- Kč. Dalším bonusovým obdobím by měl být duben, k tomu 
zatím nemáme víc informací. 
 
Usnesení: 18/2021/8: Zastupitelstvo města bere na vědomí daňovou výtěžnost města k  
31.3.2021 
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 
Ad 9) Poskytované půjčky z FRB na rok 2021 

     Pí starostka – předávám slovo pí Moučkové, ved. FSO 
 
V souladu se směrnicí č. 37 „O fondu rozvoje bydlení města Velké Opatovice“, čl. IV., odst. 6, 
provádí rada města výběr žadatelů o poskytnutí úvěru/půjčky z FRB. 
O vyhodnocení žadatelů o půjčky z FRB bude sepsán zápis, který bude předložen zastupitelstvu 
města ke schválení. Zápis je přílohou tohoto materiálu. 
 
Usnesení: 18/2021/9: Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí půjček z Fondu rozvoje 
bydlení p. L. T, P. M, M. B, M. D, N. I, D. Š. 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvy o poskytnutí půjček z FRB p. L. T, P. M, M. B, M. D, 
N. I, D. Š. a pověřuje starostku města podpisem smluv 
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 

Ad 10) Dodatek ke smlouvě o půjčce z FRB 

     Pí starostka – předávám slovo pí Moučkové, ved. FSO 
 
V roce 2020 bylo vyhlášeno mimořádné kolo na půjčky FRB pro občany postižené povodněmi. 
Požádala pouze paní PK a byla jí schválena půjčka ve výši 100 tis. Kč na opravu plotu 
s termínem dokončení červen 2021. 
Paní K ovšem začala vyřizovat stavební povolení apod. a narazila na průtahy s Povodím 
Moravy. Zaměstnanci města jsou jí metodicky nápomocni, ovšem již nyní je jasné, že termín 
dokončení nestihne. 
Proto nyní žádá o prodloužení termínu dokončení stavby do konce roku 2022. Toto by mohlo 
být řešeno dodatkem ke smlouvě, který by schválilo zastupitelstvo města. 
Rada města se touto žádostí zabývala dne 29.3.2021 a doporučuje MZ schválit Dodatek ke 
smlouvě o půjčce z FRB paní P.  K, ve kterém je stanovena změna termínu dokončení prací. 
Dodatek je přílohou tohoto materiálu.  
 
Usnesení: 18/2021/10: Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o půjčce z FRB 
paní PK 
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 
 



Ad 11) Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci 

     Pí starostka: 18.9.2017 byla uzavřena Smlouva o spolupráci na společném projektu 
cyklostezky Velké Opatovice – Jevíčko mezi těmito městy. Na konci ledna 2021 byla podána 
žádost o dotaci na Státní fond dopravní infrastruktury. Na základě posuzování naší žádosti a 
příloh, nás Fond vyzval k úpravě naší Smlouvy o spolupráci, abychom do ní zapracovali 
majetkové vypořádání. 
Proto byl vypracován dodatek, který tyto připomínky řeší, byl zkontrolován dotačním orgánem 
a doporučen, a proto jej vedení města předkládá zastupitelstvu ke schválení. 
 
Usnesení: 18/2021/11: Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci a 
pověřuje starostku města podpisem dodatku 
Hlasování: 16 – 0 – 0   
 
Ad 12) Dispozice s majetkem města 

     Pí starostka:  
 
12.A  Žádost o odprodej  pozemku parc. č. 528/1 v k .ú. Svárov u Velkých Opatovic 
 
Dne 01.03.2021 požádali manželé R, o odkoupení pozemku parc. č.  528/1 v k. ú. Svárov u 
Velkých Opatovicích. Této žádosti předcházelo uplatnění námitky na vydržení předmětného 
pozemku, na což město nepřistoupilo. Pozemek evidován v katastru nemovitostí jako ostatní 
plocha o výměře 193 m2, je oplocen společně s pozemky žadatelů a jsou na něm vysázeny 
okrasné dřeviny. K prodeji pozemku se kladně vyjádřil osadní výbor ve Svárově a vedoucí 
odborů MěÚ. Rada města na svém zasedání dne 15.03.2021 schválila usnesením č.  68 
zveřejnění záměru na prodej tohoto pozemku. Záměr byl vyvěšen na úřední desce MěÚ 
v období od 22.03.2021 do 08.04.2021.  
Rada města na svém zasedání dne 12.04.2021 doporučila ZM prodej pozemku schválit za cenu 
v místě a čase obvyklou. Tato cena činí Kč 92,--/1 m2 pozemku (viz znalecký posudek na části 
pozemků parc. č. 545/1 v k. ú. Svárov u Velkých Opatovic předložený k dispozicím s majetkem 
města pro jednání ZM v únoru letošního roku). 
 
Usnesení: 18/2021/12/A: Zastupitelstvo města  schvaluje prodej pozemku parc.  č.  528/1 dosud 
zapsaného u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, katastrální pracoviště Boskovice na 
LV č. 1 pro obec Velké Opatovice a katastrální území Svárov u Velkých Opatovic, do 
společného jmění manželům R, za cenu celkem Kč 17.756,-- Kč, plnění nepodléhá DPH. 
Správní poplatek spojený s vkladem vlastnického práva do katastru nemovitostí uhradí 
kupující. 
ZM ukládá starostce města uzavřít s kupujícími kupní smlouvu na prodej pozemku. 
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 
12.B Žádost o odprodej  části pozemku parc. č. 381/1 v k .ú. Bezděčí u Velkých Opatovic 
 
Dne 06.04.2021 požádal pan M, o odkoupení případně dlouhodobý pronájem části pozemku 
parc. č. 381/1 v k. ú. Bezděčí u Velkých Opatovic o výměře 156 m2, který se nachází před 
domem č. p. 24, který je v jeho vlastnictví. Pozemek se nachází v zastavěné části obce, v jejím 
středu. Jedná se o ostatní plochu, využívanou jako veřejná zeleň. Část byla v r. 2019 pronajata 
tehdejší majitelce RD č. p. 24, která užívání pozemku dosud nevypověděla. Rovněž žadatel byl 
o této skutečnosti informován. Viz. smlouva o nájmu pozemku. K žádosti se vyjádřili vedoucí 
odborů MěÚ jejich stanoviska přiložena. 
Rada města na svém zasedání dne 12.04.2021 na základě zamítavých stanovisek vedoucích 



odborů doporučuje neschválit žádost o prodej části pozemku parc.č.381/1. 
 
p. M – vystoupil s odůvodněním své žádosti o odkup pozemku, dále se dotázal, zda je možné 
zažádat o odkup menší výměry  
 
Pí starostka – ano, je potřeba podat novou žádost a vše musí proběhnout znovu. Pí N by měla 
ukončit nájemní smlouvu.   
 
Usnesení: 18/2021/12/B: Zastupitelstvo města neschvaluje zveřejnění záměru na prodej části 
pozemku parc. č. 381/1 o výměře 156 m2 zapsaného u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský 
kraj, katastrální pracoviště Boskovice na LV č.  1 pro obec Velké Opatovice a katastrální území 
Bezděčí u Velkých Opatovic, neboť město nemá zájem tuto nemovitou věc prodávat.  
ZM ukládá starostce města informovat žadatele o této skutečnosti.  
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 
12.C Žádost o odprodej  částí pozemků parc. č. 1348/1 a 1414  v k .ú. Velká Roudka 
 

Dne 17.03.2021 požádal P o prodej částí pozemků parc. č. 1348/1 a 1414  v k .ú. Velká Roudka 
za účelem vysázení ovocných stromků. V případě parc. č. 1348/1 se jedná o část ostatní plochy, 
ostatní komunikace, parcela č. 1414 se nachází v sousedství hřiště. K žádosti se vyjádřili osadní 
výbor a vedoucí odborů MěÚ, stanoviska přiložena.  
Rada města na svém zasedání dne 12.04.2021 doporučuje zastupitelstvu města neschválit 
žádost o prodej části pozemku parc. č. 1348/1, v případě prodeje části pozemku parc. č. 1414 
doporučuje zveřejnit záměr na jeho prodej nejen dle vyznačené situace, ale od počátku společné 
hranice s pozemkem parc. č. st. 19 po hranici s parcelou č. 1348/1. 
 
Usnesení: 18/2021/12/C: Zastupitelstvo města  neschvaluje zveřejnění záměru na prodej 
pozemku parc. č.  1348/1 zapsaného u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, katastrální 
pracoviště Boskovice na LV č.  1 pro obec Velké Opatovice a katastrální území Velká Roudka, 
neboť město nemá zájem tuto nemovitou věc prodávat. 
ZM schvaluje zveřejnění záměru na prodej části pozemku parc.  č. 1414 zapsaného u 
Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, katastrální pracoviště Boskovice na LV č.  1 pro 
obec Velké Opatovice a katastrální území Velká Roudka, a to od počátku společné hranice 
s pozemkem parc. č. st. 19 po hranici s parcelou č. 1348/1. 
ZM ukládá starostce města informovat žadatele o této skutečnosti. 
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 
12.D Žádost o odprodej  pozemku parc. č. 871 a 872  v k .ú. Velké Opatovice 
 
Dne 17.03.2021 požádali manželé D,  o odkoupení pozemků parc. č.  871 a 872 v k. ú. Velké 
Opatovice za účelem zahrady (vysázení ovocných stromů) Jedná se o pozemky, které město 
vykoupilo v souvislosti s přípravou výstavby 100 b. j.  (sídliště nám. Míru). V současné době 
pozemky tvoří veřejnou zeleň před bytovými domy. K žádosti se vyjádřili vedoucí odborů MěÚ 
jejich stanoviska přiložena. 
Rada města na svém zasedání dne 29.03.2021 vzala žádost pouze na vědomí, prodej pozemků  
v souladu se stanovisky vedoucích odborů nedoporučuje prodávat, s tímto stanoviskem tedy 
předkládá zastupitelstvu města. 
 

Usnesení: 18/2021/12/D: Zastupitelstvo města  neschvaluje zveřejnění záměru na prodej 
pozemků parc. č.  871 a 872 zapsaných u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, katastrální 



pracoviště Boskovice na LV č.  10001 pro obec a katastrální území Velké Opatovice, neboť 
město nemá zájem tyto nemovité věci prodávat.  
ZM ukládá starostce města informovat žadatele o této skutečnosti. 
Hlasování: 15 – 0 – 1  
 
12.E Koupě pozemků parc. č. 124 a 270/6 v k.ú. Velká Roudka v dražbě 
 

Dne 13.04.2021 bylo na úřední desce MěÚ zveřejněno Usnesení soudního exekutora o nařízení 
dražebního jednání, jehož předmětem je prodej pozemků parc. č. 124 – zahrada o výměře 924 
m2 a parc. č. 270/6 – ostatní plocha, využití ostatní komunikace o výměře 230 m2 zapsaných na 
LV č. 31 pro obec Velké Opatovice a katastrální území Velká Roudka. Předmětné pozemky se 
nachází v lokalitě, která bude v budoucnu dotčena stavbou poldru. Město při zpracování studie 
uvažovalo o případném výkupu pozemku parc. č. 124, tento je však zatížen několika 
exekucemi, proto zpracovatel studie na základě požadavku města navrhl posunutí hráze poldru 
mimo tento pozemek. Vzhledem k tomu, že přesný zábor pozemků bude znám až po zpracování 
dalšího stupně projektové dokumentace a majitel pozemků parc. č. 124 a 270/6  by mohl 
v budoucnu již jen z titulu účastníka řízení stavbu komplikovat, nabízí se možnost pozemky 
v dražbě vykoupit. Vykoupené pozemky rovněž představují pro město dobrou pozici při jednání 
o výstavbě s dalšími vlastníky pozemků v dané lokalitě. 
Novela zákona o obcích č. 106/2016 Sb. platná od 01.07.2016 řeší „ochranu“ obce v souvislosti 
s nabýváním majetku v různých soutěžích o nejvýhodnější nabídku či veřejných dražbách. 
Zákon zachovává pravidlo, podle něhož nabytí hmotné nemovité věci musí i v tomto případě 
rozhodnout zastupitelstvo obce. Protože však jeho jednání je podle zákona o obcích veřejné, 
což s sebou nese riziko prozrazení výše maximálního podání ze strany obce v dražbě a tím i k 
znevýhodnění obce, počítá zákon s oprávněním zastupitelstva tuto svou rozhodovací pravomoc 
zcela nebo z části svěřit starostovi obce či radě obce. Dle metodického výkladu Ministerstva 
vnitra ČR k činnosti územně samosprávných celků tak zastupitelstvo např. vytvoří vůli obce 
získat určitou nemovitost a současně může pověřit starostu, aby (např. v mezích schváleného 
rozpočtu) určil nejvyšší podání za obec v dražbě. Zákon současně chrání před zpřístupněním 
třetím osobám usnesení rady či zastupitelstva, jímž bylo rozhodnuto o účasti v dražbě, a to až 
do doby ukončení této dražby. 
 
Usnesení: 18/2021/12/E: Zastupitelstvo města schvaluje nabytí pozemků parc. č. 124 a parc. 
č. 270/6, zapsané na LV č. 31 v k.ú. Velká Roudka, obec Velké Opatovice, v dražbě dle Usnesení 
o nařízení dražebního jednání – elektronická dražba ze dne 12. 4. 2021, č. j, 220 Dr 1/21-16, a 
to nejvýše za cenu ve výši 300 000,-- Kč. 
ZM ukládá zúčastnit se dražby dle Usnesení o nařízení dražebního jednání – elektronická 
dražba ze dne 12. 4. 2021, č. j. 220 Dr 1/21-16 týkající se pozemků parc. č. 124 a parc. č. 270/6, 
zapsané na LV č. 31 v k.ú. Velká Roudka, obec Velké Opatovice, za účelem nabytí předmětných 
nemovitostí, a to nejvýše za cenu ve výši 300 000,-- Kč a pověřuje tímto starostku města. 
ZM ukládá předložit na nejbližším jednání ZM informaci o průběhu dražby dle usnesení o 
nařízení dražebního jednání – elektronická dražba ze dne 12. 4. 2021, č. j, 220 Dr 1/21-16 
týkající se pozemků parc. č. 124 a pac. č. 270/6, zapsané na LV č. 31 v k.ú. Velká Roudka, obec 
Velké Opatovice a pověřuje tímto starostku města. 
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 
 
 
Ad 13) Prominutí nájemného 

     Pí starostka – předávám slovo pí Moučkové, ved. FSO  



 
Město Velké Opatovice má uzavřené nájemní smlouvy, které se vztahují k „Velkoopatovické 
pouti“. Protože se v tomto roce – v důsledku epidemie koronaviru – pouť neuskuteční, 
navrhujeme prominout nájemné pozemku oběma subjektům. Prominutí nájemného již 
zastupitelstvo města schvalovalo v loňském roce, kdy byla situace s poutí velmi podobná. 
 
Jedná se o:  
Vlasta Hofingerová – IČ 65131801  - pronájem pozemků k umístění prodejních stánků – 
nájemné sjednáno ve výši 35.000,-- Kč 
František Doležal – IČ 68653905 a Jaroslav Maleček – IČ 75689731 – pronájem pozemků 
k umístění pouťových atrakcí – nájemné sjednáno ve výši 60.000,-- Kč 
 
Podle zákona 128/2000 Sb., o obcích - § 85, písm. f) promíjí dluh nad 20.000,-- Kč 
zastupitelstvo města. Jednotlivým nájemcům bude zaslán dokument „Prominutí dluhu“ – viz. 
přílohy. 
 
Usnesení: 18/2021/13: Zastupitelstvo města schvaluje prominutí dluhu na nájemném pozemku 
k umístění prodejních stánků v rámci „Velkoopatovické pouti“  p. Vlastě Hofingerové ve výši 
35.000,-- Kč. 
Zastupitelstvo města schvaluje prominutí dluhu na nájemném pozemku k umístění pouťových 
atrakcí v rámci „Velkoopatovické pouti“  p. Františku Doležalovi a Jaroslavu Malečkovi ve výši 
60.000,-- Kč. 
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 
Ad 14) Odpady za rok 2020 

     Pí starostka - vývoj množství odpadů vyprodukovaných občany je zpracovaný v přiložené 
tabulce. Prozatím se plní očekávání, a to snižování směšného komunálního odpadu a naopak 
zvyšování složek tříděného odpadu. 
 
V souvislosti se zvyšováním celkového množství odpadu, vyprodukovaného občany města, 
rostou náklady na jeho likvidaci. K tomu přispívá i špatný ekonomický vývoj cen na trhu 
s odpady. 
 
Od letošního roku je platný nový zákon o odpadech. Na tento nový zákon budeme reagovat 
připravovanou novou obecně závaznou vyhláškou na konci roku, která bude platná od roku 
2022. 
 
Usnesení: 18/2021/14: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál – odpady za 
rok 2020 
Hlasování: 16 – 0 – 0 
 
Ad 15) Zpravodaj Technické služby Malá Haná s.r.o. 

     Pí starostka - Technické služby Malá Haná s.r.o. vydaly v dubnu svůj první Zpravodaj, ve 
kterém informují občany dotčených měst a obcí o své činnosti. Tento Zpravodaj bude 
distribuován do každé domácnosti roznáškou do poštovní schránky.  
 
 
Usnesení: 18/2021/15: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený Zpravodaj 
Technických služeb Malá Haná s.r.o.  
Hlasování: 16  - 0 – 0   



 
Ad 16) Roční zpráva o kvalitě poskytovaných vodohospodářských služeb   
     Pí starostka - předložená zpráva obsahuje provozní a výkonové ukazatele sloužící ke 
sledování a hodnocení kvality poskytovaných služeb. V této zprávě se sleduje mnoho ukazatelů, 
které provozovatel pro vlastníka vodohospodářské infrastruktury zajišťuje a sleduje. V roce 
2020 nebyl ukazatel ztráty vody opět splněn, nicméně vlastník infrastruktury, tedy město vč. 
provozovatele dlouhodobě činí kroky k odstranění těchto ztrát. 
 
Na začátku tohoto roku byla dokončena investiční akce „Napojení vodovodu Velká Roudka na 
vodovod Velké Opatovice“. Součástí této stavby bylo také napojení vodojemu Obora na 
dispečink. 
V současné době tedy máme všechny vodohospodářské objekty napojené na dispečink 
provozovatele a tedy zjišťování úniků a havárií bude rychle a lépe dohledatelné a vyřešené.  
Napojením na dispečink provozovatele by měly být ztráty vody minimalizovány.  
 
p. Kafka – dotaz: ztráta se týká našeho města nebo celé VAS a.s.? 
 
pí starostka – jen města  
 
Usnesení: 18/2021/16: Zastupitelstvo města bere na vědomí Roční zprávu o kvalitě 
poskytovaných vodohospodářských služeb za rok 2020 a souhlasí s vyhodnocením výkonových 
ukazatelů, které jsou ve zprávě uvedeny 
Hlasování: 16 – 0 – 0  
 
Ad 17) Zpráva o činnosti městské policie za únor a březen 2021 

     Pí starostka - Informace o činnosti městské za výše uvedené měsíce obdrželi zastupitelé 
v příloze.  
 
Dne 20.4.2021 proběhla na služebně MP schůzka se zástupcem z firmy DOSIP, která 
instalovala na ul. Jevíčská nový informativní měřič rychlosti. Proběhla instalace softwaru do 
PC a zaškolení strážníků k obsluze radaru, ze kterého bude opět možné získat základní 
statistické údaje o průjezdu vozidel.  
 
V řešení je odstranění třech dlouhodobě stojících osobních vozidel bez platné STK z pozemních 
komunikací a veřejných prostranství města    
 
Během měsíce dubna bylo strážníkům oznámeno několik drobných krádeží – venkovní okenní 
výzdoba, květináče, příslušenství jízdních kol. Shlédnutí MKDS bylo vždy negativní, události 
bez svědků. MP má podezření na skupinu mladistvých, zvýšená pozornost na jednání těchto 
osob a zajištění důkazů při páchání protiprávního jednání.  
 
Usnesení: 18/2021/17: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zprávy městské policie 
za měsíc únor a březen 2021 
Hlasování: 16 – 0 – 0   
 
 

 

Ad 18) Různé 

 

18.A  Dohoda o provedení práce – zastupitelé 



     Pí starostka – předávám slovo pí Moučkové, ved. FSO 
 
Zastupitelstvu obce je podle Zákona o obcích, § 84, odst. 2, písm. p) vyhrazeno vyslovovat 
souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem zastupitelstva obce. Zastupitel 
obce Mgr. Jiří Bělehrádek a PhDr. Jarmila Smetanová spolupracují od r. 2019 s odborem kultury 
– jako průvodci. Smlouva je od r. 2020 uzavřena na dobu neurčitou, ale odpovědný pracovník 
neprovedl souhlas MZ s tímto pracovněprávním vztahem. Stejně je tomu v případě p. Jiřího 
Špačka, který vykonává funkci hasiče v zásahové jednotce. Dohoda je vždy uzavírána na dobu 
jednoho roku. Tyto služby bychom chtěli využívat i nyní, a proto žádáme o vyslovení souhlasu 
s pracovněprávním vztahem všech výše uvedených zastupitelů. 
 
Usnesení: 18/2021/18/A: Zastupitelstvo města vyslovuje souhlas se vznikem 
pracovněprávního vztahu mezi Městem Velké Opatovice a zastupiteli Mgr. Jiřím Bělehrádkem, 
PhDr. Jarmilou Smetanovou a panem Jiřím Špačkem 
Hlasování: 13 – 0 – 3   
 
18.B. Testování na COVID-19 na MěÚ 
     Pí starostka – předávám slovo p. tajemníkovi 
 
Testování na COVID-19 na úřadě – od 17.3. bylo provedeno 207 testů, tyto testy nám nebudou 
pojišťovnou proplaceny 
 
18.C. Aktuální počty nakažených ve Velkých Opatovicích 
     Pí starostka – předávám slovo p. tajemníkovi 
 
Aktuální k 21. 4. 2021  
Za úterý přibyl 1 nový případ (v pondělí 1) dle aktualizací dat ÚZIS z dnešního rána. Tento 
nový případ je v rizikové skupině nad 65 let.  
V celkovém počtu nově potvrzených případů za posledních 14 dní evidujeme pokles z 14 
případů ke včerejšku na 11 případů za 14 dní k dnešnímu dni. Počet nově potvrzených případů 
za posledních 7 dní je 5; v porovnání se čtrnáctidenní historií se tedy situace lehce zlepšila.  
 
18.D. Další jednání zastupitelstva proběhne 23.6.2021 v 17:00 hod  
 
Ad 19) Diskuse 

Pí Zemánková – dotaz: na testování dětí v ZŠ? Vyšel někomu test pozitivní?  
 
Pí starostka – nemám podrobnější informace ze dneška, v průběhu minulého týdne nebyl 
pozitivní případ, cca 10 dětí do školy nenastoupilo, testy se opakují 2 x týdně (pondělí a čtvrtek) 
a zaberou cca 1 vyučovací hodinu 
 
p. Janda – kdy se budou opravovat výtluky na silnicích? 
 
Pí starostka – do konce dubna se sbírají připomínky (Ing. Kouřil), poté bude provedena 
prohlídka míst, opravy buď provedeme sami, nebo odborná firma 
 
Pí Zemánková: dotaz – hromady hlíny v parku? 
 
Pí starostka – jsou pro vyrovnání terénu v zámeckém parku 
 



p. Špaček – dotaz: silnice Svárov – Chlum? 
 
Pí starostka – nemám žádné nové informace 
 
Pí starostka – na úřadu probíhá audit na dálku, tento pátek by měli pracovníci krajského úřadu 
osobně na náš úřad přijet a audit ukončit 
 
Ad 20) Závěr   

     Pí starostka poděkovala přítomným za účast a jednání MZ v 18:00 hod ukončila      
 
 
 
  Ing. Kateřina Gerbrichová   Jaroslav Bárta 

   starostka       místostarosta           
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


